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آیت ا... مکارم شيرازي : 
نذورات محرم باید 

با رعایت نکات بهداشتی انجام شود
آیت ا... مکارم شیرازی: در زمان رضاخان با عاشورا چه کردند؟ 

اما همه دیدند که کاری از پیش نبردند.
آیت ا... ناصر مکارم شیرازی از مراجع تقلید با تاکید بر این که 
عزاداری ماه محرم باید با رعایت پروتکل های بهداشتی برگزار 
شود گفت: شکی نیست که ما اصولی داریم که به هیچ وجه 
نمی توانیم آن ها را رها کنیم؛ ازجمله آن مساله عزاداری محرم و 
صفر است. وی در دیدار حجت الاسلام  والمسلمین قمی رئیس 
سازمان تبلیغات اسلامی، با تاکید بر لزوم تدبیر مناسب در این 
خصوص، اظهار داشت: اگر این امور را رها کنیم اسباب دردسر 
باید به شکلی باشد که هم  است، اگر بخواهیم عمل کنیم 
پروتکل های بهداشتی رعایت شود و هم از جنبه های معنوی 
و مذهبی غافل نشویم؛ همان گونه که در مورد نماز جمعه هم 

این دستور داده  شده است.
وی ادامه داد: اگر ضابطه و معیاری در این خصوص نداشته 
باشیم، مشکلاتی پیش خواهد آمد، بنابراین به طور حتم باید 
متولیان امر در این خصوص توجه کافی و لازم را داشته باشند 
تا هم دغدغه های مذهبی و دینی مردم موردتوجه قرار گیرد و 

هم پروتکل های بهداشتی و سلامت آنان حفظ شود.
آیت ا... مکارم شیرازی با تاکید بر این که به هیچ قیمت نمی توان 
جلوی برگزاری مراسم عاشورا را گرفت، افزود: در زمان رضاخان 
با عاشورا چه کردند؟ اما همه دیدند که کاری از پیش نبردند.

وی در خصوص نذورات نیز خاطرنشان کرد: نذوراتی که مقید 
به شروط و قیود خاصی است مثلا در شب عاشورا و یا فلان 
غذا و فلان حسینیه است، تغییر این نوع نذورات مشکل است و 
باید به شکلی مناسب و با رعایت جهات بهداشتی انجام پذیرد، 
اما نذوراتی که مقید نیست را می توان تغییر داد.وی در ادامه 
به مشکلات موجود در کشور از جمله مباحث اقتصادی اشاره 
و تصریح کرد: ما همان گونه که مشکلات فرهنگی را بیان 
می کنیم به مشکلات اقتصادی و معیشتی مردم هم می پردازیم؛ 
در این خصوص بیانیه ای صادر کردیم تا مردم بدانند مراجع هم 
نسبت به گرانی ها انتقاد می کنند و تذکرات لازم را می دهند.

وی ورود روحانیت به مسائل اجتماعی از جمله کمک آنان به 
مدافعان سلامت را ستوده و تاکید کرد: در شرایط حساس و 
فراری  کرونایی  مبتلایان  و  بیماران  از  بسیاری  که  خطیری 
بودند، ورود روحانیت و طلاب به این عرصه و کمک به بیماران 
و حتی غسل و کفن  و دفن مرحومان تاثیر بسیار زیادی در 
جامعه گذاشت و این خود از بهترین نوع تبلیغات تاثیرگذار است.

این مرجع تقلید بر لزوم بهره گیری بهتر و بیشتر از این ظرفیت 
و کمک های  فعالیت ها  نوع  این  داشت:  اظهار  و  کرد  تاکید 
روحانیت از طرفی تبلیغ است و از جهتی دیگر نشان می دهد که 

روحانیت و حوزه ها در کنار مردم و همدردشان هستند.

مرکز پژوهش های مجلس :
۳ میلیون شاغل بیمه نیستند

تا  مرکز پژوهش های مجلس اعلام کرد طی ساله های ۹۴ 
۹۸ سه میلیون نفر به جمعیت شاغل کشور افزوده شده که 
عمدتاً دارای قرارداد به معنای متعارف بین بنگاه های اقتصادی 

و کارکنان خود نبوده و تحت پوشش بیمه نیستند.
مجلس  پژوهش های  مرکز  اقتصادی  پژوهش های  معاونت  
شورای اسلامی طی گزارشی، تصویری از وضعیت اقتصادی 

کشور؛ چالش ها و راهکارهای آن را ارائه کرد. 
در این گزارش به موضوع تعداد شاغلین و اشتغال ناقص در 
کشور نیز اشاره و عنوان شده است که طی سالهای ۱۳۹۴ تا 
۱۳۹۸ حدود سه میلیون نفر به جمعیت شاغل کشور افزوده شده 
که نه توسط بخش دولتی یا شرکتی و کارخانه ای بلکه توسط 
بخش غیرشرکتی و با تمرکز بر خدماتی مانند خرده فروشی 
و عمده فروشی، تعمیرات، حمل و نقل، واسطه گری، خدمات 
مواد غذایی و... ایجاد شده است که این مشاغل عمدتاً دارای 
قرارداد به معنای متعارف بین بنگاه های اقتصادی و کارکنان 
خود نیستند و تحت پوشش بیمه قرار نمی گیرند.همچنین این 
گزارش اشتغال ناقص را مورد اشاره و تشریح قرار داده است که 
بر اساس آن، افراد دارای اشتغال ناقص شامل تمام شاغلانی 
و  کار کرده، خواهان  در هفته  از ۴۴ ساعت  است که کمتر 
آماده برای انجام کار اضافی بوده اند.به موجب این گزارش،  بر 
اساس آمار مرکز آمار در زمستان ۱۳۹۸ حدود ۲۴۳۸ هزار نفر 
از شاغلین دارای وضعیت اشتغال ناقص بوده اند. نرخ اشتغال 
ناقص در طول سه دهه اخیر حدود ۱۰ درصد بوده است.در 
بخش دیگری از این گزارش آماری از نرخ بیکاری کل، مردان، 
زنان، جوانان و فارغ التحصیلان به تفکیک استان های کشور 
قید شده که بر این اساس در کلان شهر تهران مجموعاً ۱۲.۲ 
درصد نرخ بیکاری بوده که این عدد در میان جوانان تهرانی 
به ۲۹.۳ درصد می رسد. در این گزارش همچنین نموداری از 
نوسانات بازار ارز و تصمیمات سیاستگذار به تصویر کشیده شده 
و همچنین روند زمانی مهمترین رویدادهای تحریمی کشور نیز 
قید شده است که براساس آن از تاریخ ۱۸ اردیبهشت ماه ۱۳۹۷ 
تا ۲۰ دی ماه ۱۳۹۸ از جمله مهمترین زمانی بوده است که 
رویدادهای مختلف بانکی، عمرانی، معدنی و حوزه های دیگر را 
شاهد بوده ایم. در ادامه گزارش همچنین تحریم های بین المللی 
نیز ذکر و به درآمد سرانه و تحولات هزینه خانوار و همچنین 
است.  شده  اشاره  نابرابری  شاخص های  و  شاغلین  وضعیت 
اقتصاد  البته آسیب پذیر  ارزآور و  آمریکا بخش های کلیدی، 

ایران را تحت تحریم قرار داده است.
تا زمانی که اصلاحات اساسی در اقتصاد داخلی ایران انجام 

نشود گذر زمان به نفع ایران نخواهد بود.
در حال حاضر، تحریم یکی از مهمترین مشخصه های اقتصاد 
ایران است؛ معمولا در روند سیاستگذاری و قانون نویسی به این 

پارامتر بی توجهی می شود.
تعیین شرکای تجاری،  بین المللی،  بانکی  روابط  برقراری  در 
انتخاب صنایع اولویت دار کشور و تعیین روش های حمایت از آ 
نها، کاهش وابستگی به درآمدهای نفتی، نحوه حمایت از کسب 
و کارهای جدید، تسهیل فعالیت برو نمرزی بخش های ارزآور 
اقتصاد ایران و ... باید به شرایط تحریمی کشور توجه ویژه شود.

مقابله با تحریم نیازمند برنامه فعالانه بلندمدت است؛ گام اول در 
این برنامه، کاهش آسیب پذیری اقتصاد کشور و گام دوم خروج 

از محدوده تحریم پذیری است.
بعضی  در  و  تدریج  به  باید  تحریم  زدن  دور  تاکتیک های 
بخش ها، جای خود را به استراتژی تقابل علنی با تحریم بدهند. 
لازمه این تغییر زیربنایی، خروج از محدوده تحریم پذیری است.

متاسفانه  گفت:  خوزستان  دامپزشکی  مدیرکل 
یکی از نقاط تثبیت نشده ما در خوزستان بخش 
مقابله  برای  است؛  زنده  دام  عرضه  و  فروش 
فروش دام زنده در خوزستان دستگاه های متولی 
دامپزشکی  با  پایانی  و بخش  دارد  زیادی وجود 

است.
رسالت  داشت:  اظهار  کنارکوهی   مصطفی 
سازمان دامپزشکی در بخش بهداشت عمومی و 
تأمین بهداشت دام است. دامپزشکی نقش مهم 

و ارزنده ای در بهداشت عمومی دارد.
وی افزود: در انجام این رسالت براساس ضوابط 
سازمان های  پروتکل های  و  سازمان  ابلاغی 
و  تأمین  رسالت  می شود.  اقدام  دام  بهداشت 
به  دام  حیات  زمان  در  دام  بهداشت  به  کمک 
مربوط  دامپزشکی  سازمان  به  تخصصی  شکل 

است.
بسیار  دامپروری  بیان داشت: صنعت  کنارکوهی 
دارد.  کشور  و  دنیا  در  ارزنده ای  و  مهم  جایگاه 
از  و شاخه های مختلف  ابعاد  این صنعت شامل 
تا صنایع  دام سنتی  تا  و  دام صنعتی  دامپروری 

وابسته به دام است.
صنعت  داشت:  اظهار  طیور  صنعت  درباره  وی 
است.  کشور  در  بزرگ  صنایع  از  یکی  طیور 
زنجیره این صنعت از تولید مرغ لاین، مرغ مادر، 
مرغ گوشتی و تخم گذار تا حمل جوجه یک روزه 
و  کشتارگاه  تا  و  گوشتی  مرغداری  در  تولید  تا 
نظر  زیر  فعالیت ها  این  همه  مصرف  و  حمل 

سازمان دامپزشکی است.
مدیرکل دامپزشکی خوزستان در زمینه پرورش 
آبزیان و نظارت بر این بخش اظهار داشت: در 
دامپزشکان  این بخش  بهداشت  آبزیان و  زمینه 
سازمان  زمینه  این  در  دارند.  سختی  کار 
دامپزشکی در رصد و پایش بیماری های آبزیان 

فعال هستند. نمونه برداری دوره ای و تست های 
بیماری  از  پیشگیری  و  کنترل  و  تشخیصی 

برعهده دامپزشکی است.
داشت:  اظهار  قرنطینه  بخش  به  اشاره  با  وی 
قرنطینه بسیار مهم است. در ارتباط با ترددها و 
کنترل های بهداشتی و تداخلات داخلی و صدور 
است.  مهمی  بخش  قرنطینه  واردات  و  مجوزها 
می کند.  فعالیت  دامپزشکی  نظر  زیر  بخش  این 
بویژه اینکه بخش عمده نهاده های دامی کشور 

از بندر امام خمینی)ره( وارد می شود.
بر  فعال  و  پویا  نظارت  مساله  به  کنارکوهی 
واردات نهاده ها گفت: ۳۴ نفر دکتر دامپزشکی در 
انبارهای بندر امام مستقر و بهداشت نهاده های 

دامی را کنترل می کنند.
دامی هم  نهاده های  زمینه  در  داشت:  بیان  وی 
آزمایشگاهای  دامپزشکی  هم  و  استاندارد  اداره 
تأیید  نهاده ها؛  این  سلامت  تا  و  دارند  مجهز 
نشوند امکان ورود وجود ندارد. به طور مثال از 
ورود ۱۴۰ هزار تن ذرت جلوگیری کردیم و مردم 

مطمئن باشند اجازه ورود هیچ نهاده ای ناسالم و 
آلوده به کشور را نمی دهیم.

مدیرکل دامپزشکی خوزستان با اشاره به فروش 
متاسفانه  در خوزستان گفت:  زنده  دام  و عرضه 
یکی از نقاط تثبیت نشده ما در خوزستان بخش 
مقابله  برای  است.  زنده  دام  عرضه  و  فروش 
فروش دام زنده در خوزستان دستگاه های متولی 
دامپزشکی  با  پایانی  و بخش  دارد  زیادی وجود 
اعلام  بارها  زمینه  این  در  داد:  ادامه  وی  است. 
هشدار به مسئولان دادیم و بارها با حکم قضایی 
بویژه  همگانی  عزم  این  ولی  داشتیم  برخورد 
یا مثلا در بخش مراکز  شهرداری را می طلبد. 
پرورش غیرمجاز ماهی نباید اجازه داد تا فردی 
به شکل غیرقانونی استخر احداث و آب برداشت 
کند ولی همه این نظارت ها فراموش شده و در 
انتظار دارند فقط دامپزشکی برخورد  پایان همه 
این  با  مقابله  برای  دامپزشکی  چند  هر  کند. 

تولیدکننده های غیربهداشتی تعارف هم ندارد.
کنارکوهی بیان داشت: در قضیه عرضه دام زنده 

و  دارند  وجود  متولی  دستگاه های  از  زنجیره ای 
انتظامی  نیروی  هم  شهرداری،  هم  است  لازم 
و سایر دستگاه ها با این پدیده برخورد کنند و ما 
نوع همکاری هستیم. در مساله  آماده همه  هم 
فروش زنده و عرضه دام بارها در شورای سلامت 
استان  گلایه کردیم و البته در این زمینه نیاز به 

فرهنگ سازی داریم.
با  انگیزه این سازمان در مقابله  با اشاره به  وی 
این پدیده علی رغم کمبودها تصریح کرد: این 
و  است  مواجه  اعتبار  و  نیرو  کمبود  با  سازمان 
نیاز  وجود  با  سازمان  این  پست های  از  نیمی 

بالای، خالی است.
بخش  در  گفت:  خوزستان  دامپزشکی  مدیرکل 
در  صنعتی  کشتارگاه  دو  کشتارگاه،  احداث 
ولی  است  اندازی شده  راه  باغملک  و  خرمشهر 
صنعتی  کشتارگاه های  این  از  حمایت  برای 
حوزه  این  در  خصوصی  بخش  جدی  ورود  نیاز 
عدم  و  تخلف  موارد  با  برخورد  درباره  است. 
که  دامپزشکی  پرسنل  بهداشتی،  اصول  رعایت 
با این افراد خاطی برخورد می کنند از سوی افراد 
اخیرا  می گیرند.  قرار  جانی  تهدید  مورد  متخلف 
رئیس یکی از مراکز ما را مورد تهدید جانی قرار 

دادند.
وی بیان داشت: دومین کشتارگاه صنعتی اهواز 
در حال احداث است و این مرکز متعلق به بخش 
خصوصی است. درباره کشتارگاه شهرداری، این 
اندازی  راه  دامپزشکی  سازمان  حمایت  با  مرکز 

شده است.
این مقام مسئول درباره ورود غذای سگ و گربه 
با ارز دولتی اظهار داشت: در مورد غذای حیوانات 
که وارد کشور می شود، ما فقط نظارت بهداشتی 
داریم و مجوز این واردات را دستگاه های دیگر 

صادر می کنند.

مشکلات  به  اشاره  با  خوزستان  استان  در  عبدا...  کوت  شهردار 
کلانشهر  از  منطقه  این  در  لازم  زیرساخت های  نبود  از  ناشی 
سیستم  نداشتن  را  شهرستان  این  مردم  مشکل  مهمترین  اهواز 
فاضلاب شهری عنوان کرد و گفت: در سیل سال ۹۸ تمامی زیر 
ساکنین  روزها  این  و  رفت  بین  از  منطقه  شهری  های  ساخت 
بهداشتی و  نظر  از  ای  با مشکلات عدیده  فقرنشین  این منطقه 

شهری روبرو هستند.
نواب حاجیان سعیدی ضمن تشریح وضعیت شهری کوت عبدا... 
رو  جوی  کیلومتر   ۱6۰ عبدا...  کوت  در  داشت:  اظهار  خوزستان 
معابر  و  انتقال آب های سطحی خیابان ها  به جای  داریم که  باز 
که  چرا  دارد  جریان  آن  در  ها  خانه  پسماند  و  فاضلاب  عمومی، 
سیستم فاضلابی در این شهر وجود ندارد و شهرداری مجبور است 
فاضلاب را از طریق این جوی ها دفع کند. قبلا همین جوی های 
تقسیم  غربی  و  شرقی  قسمت  دو  به  جاده  یک  وسیله  به  روباز 
می شدند که بخش غربی به داخل رودخانه هدایت می شد که این 

رودخانه بوسیله جاده مسدود شد.
شهردار کوت عبدا...: مهمترین مشکل مردم در حال حاضر عدم 
برخورداری از سیستم فاضلاب است. با سیل سال ۹۸ در استان 
خوزستان متاسفانه تمامی زیر ساخت های شهری از بین رفت و 

خسارت های زیادی به منطقه وارد شد.
منتهی  خالی  زمین های  به  ها  جوی  این  بعدها  داد:  ادامه  وی 
می شدند که این زمین های خالی به مرور زمان ساخته شدند و 
دفع فاضلاب در مناطق غربی شهر کوت عبدا... را با مشکل روبرو 
کرده است. در قسمت شرقی این شهر نیز در گذشته زمین خالی و 
باغاتی وجود داشت که با ساخت و سازهایی که شکل گرفت دیگر 

امکان انتقال این پسماند در این منطقه وجود نداشت.

شهردار کوت عبدا... افزود: با جوی های روبازی که با مساحت ۲۰ 
در ۲۰ در همین منطقه ایجاد شده فاضلاب دفن می شود که آنهم 
پس از طی مسافت یک کیلومتری هیچ خروجی ندارد و به داخل 
خیابان ها و معابر پس می زند و هرچه قدر لایروبی و آهک پاشی 
کنیم به دلیل اینکه خروجی وجود ندارد باز هم در سطح خیابان ها 
جاری می شود و مردم از این شرایط به ستوه آمده اند و شهرداری 

را مقصر می دانند.
وی گفت: مهم ترین مشکل مردم در حال حاضر عدم برخورداری 
از سیستم فاضلاب شهری در کوت عبدا... است. با سیل سال ۹۸ 
از  زیر ساخت های شهری  تمامی  متاسفانه  استان خوزستان  در 
بین رفت و خسارت های زیادی به منطقه وارد کرد. خوزستان 
به دلیل جلگه ای بودن حتی اگر سیل هم نباشد با حفر ۲ متر 
زمین، آب در دسترس است و با سیل سال گذشته تمامی سفره 
های زیر زمینی سیراب شدند و با بالا آمدن آب تمامی زیرساخت 

ها تخریب شد.
شهردار کوت عبدا... عنوان کرد: بعد از سیل پارسال در ظاهر شاید 
احتمال  لحظه  هر  ولی  باشد  نداشته  ارتباطی مشکلی  های  جاده 
فرونشست آن وجود دارد که می تواند باعث اتفاقات ناگواری شود.

به شهرداری  باید  این مشکلات  کردن  برطرف  برای  گفت:  وی 
بودجه بدهند که ما مجددا زیر سازی ها را بازسازی کنیم. خسارت 
های سیل سال گذشته را جمع بندی و به استانداری ارسال کردیم 

ولی تاکنون هیچ اقدامی صورت نگرفته است.
عبدا... جزو شهرداری  داد: سال ۹۲ کوت  ادامه  حاجیان سعیدی 
منطقه 5 اهواز بود. یک شبه تقسیم بندی صورت گرفت و به شهر 
کوت عبدا... تبدیل شد و تا این لحظه نمی دانیم مرز این شهر با 
اهواز تا کجاست. حد و مرزمان مشخص نیست و واقعا نمی دانیم 

تا کجای این مرز باید خدمات رسانی کنیم و گاهی تا دل شهر 
اهواز هم پیش رفته و خدمات رسانی می کنیم.

حاجیان سعیدی ادامه داد: بعد از جدا شدن کوت عبدا... از اهواز 
به عنوان شهر در سال ۹۲ با هجمی از استخدام های نامتعارف 
در شهرداری روبرو شدیم و نیروهایی که قبلا در منطقه 5 اهواز 
۲۲۰ نفر بودند بعد از تبدیل شدن این منطقه به شهر به بیش از 

۱۰۰۰ نفر افزایش یافت.
وی تصریح کرد: در حال حاضر نیروهایی بیش از ۱۰۰۰ نفر در 
این شهرداری داریم که این تعداد با شرایط حقوقی سال ۹۹ میزان 
دستمزدشان به 5 میلیارد و 5۰۰ میلیون تومان افزایش یافته است. 
با این حقوق ها مگر ارزش افزوده چقدر به ما کمک می کند در 
حالی که مردم این منطقه بی بضاعت اند. ما چقدر باید کار کنیم 
پرداحت  برای  واقع شهرداری  در  باشیم.  داشته  داخلی  درآمد  که 
حقوق کارکنان خود با مشکل روبروست و دخل و خرج شهرداری 

با هم سازگاری ندارد.
شهردار کوت عبدا... ادامه داد: شهرداری خیلی که هنر کند فقط 
تنها  شهرداری  کند.  پرداخت  را  خود  کارکنان  حقوق  می تواند 
ماهیانه 5 میلیارد و 5۰۰ میلیون تومان در ماه باید حقوق پرداخت 
با این شرایط دیگر نمی تواند به ماموریت های ذاتی خود  کند و 
در خدمت رسانی به شهر از جمله جدول بندی و محوطه سازی 
به  تبدیل شدن کوت عبدا...  از مشکلات  ناشی  این هم  بپردازد. 
شهر و نیروهای نامتعارفی است که در شهرداری استخدام شده اند.

شهر  به  منطقه  یک  شدن  تبدیل  برای  گفت:  سعیدی  حاجیان 
باید ابتدا زیر ساخت های لازم را برای آن فراهم کرد و خدمات 
در  فرمانداری  و  فقط یک شهرداری  نه  بگیرد.  دهی لازم شکل 

آن مستقر شود.

مسئولین  گفت:  تذکری  در  در مجلس  گنبدکاووس  مردم  نماینده 
گزارش بدهند چقدر ماسک و  مواد ضد عفونی کننده رایگان به 

مردم محروم و ضعیف داده اند.
امانقلیچ شادمهر در نشست علنی مجلس شورای اسلامی، ضمن 
تسلیت به خانواده های داغدار از ویروس کرونا و ضمن سپاس از 
کادر پزشکی و درمانی، گفت: ما منکر خدمات و زحمات مسئولین 
نیستیم اما مسئولین یاد گرفته اند که همه چیز را به گردن مردم 

بیاندازند.
وی مطرح کرد: مسئولین فقط آمار می دهند، آمار مبتلایان، آمار 
درگذشتگان و مرگ و میر می دهند. مسئولین گزارش دهند که در 

قبال این ویروس چکار کرده اند.
نماینده مردم گنبد در مجلس شورای اسلامی مطرح کرد: مسئولین 

میزان  و چه  اند  داده  یو  بدهند که چقدر فضای آی سی  گزارش 
دستگاه اکسیژن ساز ارائه داده اند. مردم در صف مرگ منتظر خالی 

شدن آی سی یو هستند. مردم از بی اکسیژنی می میرند.
وی تاکید کرد: مسئولین باید گزارش بدهند چقدر تامین دارو کرده 
یافت  با قیمت گزاف  و  به وفور  بازار سیاه  نایاب در  داروهای  اند، 
می شود. مسئولین گزارش بدهند چقدر کانکس یا چادر برای اقشار 
ضعیف جامعه فراهم کرده اند. چقدر ماسک رایگان داده اند و چقدر 

مواد ضد عفونی کننده به مردم محروم و ضعیف داده اند.
شادمهر ادامه داد: مردم ضعیف جامعه حتی توانایی خرید ماسک را 
هم ندارند، مسئولین به خود بیایند چرا که مسئولین قسم خورده اند 

که تمام مردم را حمایت کنند.
وی تاکید کرد: بیمه درمانی و هزینه های آن امان مردم را بریده 

است، مردم برای تمدید بیمه روستایی و سلامت برای هر نفر ۸۰۰ 
هزار تومان باید پرداخت کند. فکری به حال این مردم بیچاره کنید.

اصلاح  است  معتقد  مجلس  انرژی  کمیسیون  رئیسه  هیات  عضو 
بر  متکی  اگر  حتی  کنونی  شرایط  در  بنزین  سهمیه بندی  طرح 
استدلال های منطقی و علمی باشد جایز نیست چراکه احتمالا به 

جامعه تنش وارد کند.
هادی بیگی نژاد با اشاره به اینکه کمیسیون انرژی مجلس طرحی 
را برای اصلاح طرح سهمیه بندی بنزین ندارد، گفت: اگرچه به نوع 
و مقدار توزیع سهمیه بندی فعلی ایراداتی وارد است اما اکنون زمان 
ایجاد تغییر در این طرح نیست چراکه جامعه کشش و توان روحی 

هیچ تغییر و تحولی را ندارد.
نماینده مردم ملایر در مجلس شورای اسلامی معتقد است اصلاح 
بر  متکی  اگر  حتی  کنونی  شرایط  در  بنزین  سهمیه بندی  طرح 
استدلال های منطقی و علمی باشد جایز نیست چراکه احتمالا به 

جامعه تنش وارد کند.
وی با بیان اینکه بهتر است هر خودرو بر مبنای کارکرد سهمیه 
آژانس،  خودروهای  از  بسیاری  داد:  توضیح  کند،  دریافت  بنزین 

کمتر از آنچه نیاز دارند سهمیه دریافت می کنند و در مقابل برخی 
دیگر دریافتی شان بیش از نیاز است، همچنین برخی معتقدند به 
منظور برقراری عدالت بیشتر بهتر است مبنا از هر خودرو به هر 

خانوار تغییر کند تا این یارانه به تمامی ملت داده شود.
اگرچه  کرد:  بیان  مجلس،  انرژی  کمیسیون  رئیسه  هیات  عضو 
دولت اعلام کرده است تمام درآمد حاصل از سهمیه بندی بنزین را 
به حساب 6۰ میلیون ایرانی واریز می کند، اما این مهم باید مورد 

نظارت دقیق قرار گیرد.
از  دوستانی  ظاهرا  بود:  کرده  عنوان  نفت  وزیر  این  از  پیش 
نمایندگان مجلس برنامه ای برای اصلاح طرح سهمیه بندی بنزین 
دارند که درصورت طی شدن مراحل قانونی آن و تبدیل به قانون، 

آنگاه همه باید از قانون اطاعت کنیم.

مدیرکل دامپزشکی خوزستان :

شهرداری ها برای جمع آوری فروشندگان دام زنده همت کنند

شهردار کوت عبدا... :

زيرساخت شهرنشینی نداريم

نماینده مردم گنبدکاووس :

هزينه های درمانی امان مردم را بريده است

عضو هيات رئيسه کميسيون انرژی :

برنامه اي برای اصلاح سهمیه بندی بنزين وجود ندارد


